
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Indenrigs- og boligministeren

Dato: 14. september 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ULØ alm. del

Spørgsmål 94
Vil ministeren eventuelt med bidrag fra andre ministre redegøre for, hvilke initiativer 
ministeren vil tage med henblik på fremadrettet at gøre det mere enkelt at arrangere 
markeder, da der tydeligvis fortsat er massive problemer og stort bureaukrati
forbundet med at få tilladelser til at afholde markeder, jf. artikel på nordjydske.dk den 12. 
september 2022 (opdateret den 13. september 2022) ”Markedet fik først tilladelsen 15 
minutter før de åbnede”?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 23. september 2022.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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